
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 20. maj 2016

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Samrådsspørgsmål AF
Er ministeren tilfreds med oplysningsniveauet fra SKAT til departementet og
ministeren i relation til beslutningen om at fortsætte udbetaling af indeholdt
udbytteskat?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jesper Petersen (S) og Jeppe Bruus (S).

På udvalgets vegne

Jens Joel
formand
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